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To:

15.120fi
Cc:

From: )

Sent: Fri 9/18/2020 11:07:09 AM

Subject: RE: Waarom zijn er maatregelen nodig

Received: Fri 9/18/2020 11:07:10 AM

Dag allen,

Samen met [EER enIEE cbben we hierop een antwoord gedicht.
Zetten jullie dit door?

Groeten,

Verzonden: vrijdag 18 september 2020 12:29

Aan: 5.1.2e minvws.nl>;

cc: 5.1.2e ) minvws.nl>;

Onderwerp: FW: Waarom zijn er maatregelen nodig

Kunnen jullie even schakelen met lE8&E8over onderstaande vraag van Hugo?

Lukt mij niet meer

IeMinisterie van VWS

T. +31

E. minvws.nl

Van: 5.1.2e pminvws nl>
Datum: vrijdag 18 sep. 2020 12:27 PM

Onderwerp: FW: Waarom zijn er maatregelen nodig

Hi

Kun je hier nog naar kijken?

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Van: Jonge. HM. de (Hugo)JEN wiv ws ul
Datum: vrijdag 18 sep. 2020 12:23 PM



205232

Onderwerp: RE: Waarom zijn er maatregelen nodig

Als 6% van de clusters, met clustergroote van 15,2% > dan is horeca toch verantwoordelijk voor groter aantal

besmettingen?

Is daar andere cijfermatige presentatie voor te geven?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE-BEXEDMN mins o>Datum: vrijdag 18 sep. 2020 10:35 AM

Aan: Jonge, H.M. de (Hugo) @minvws.nl>

epic ITE) @minvws.ot,IKE) <CKETR ins...IKE)
@minvws.nlk>

Onderwerp: FW: Waarom zijn er maatregelen nodig

Dag Hugo.

Omdat MR ongeveer nu begint hierbij de Q&A’s over horeca.

N.b. Liggen nog voor Check bij (maar gezien beginnen MR nu toch alvast naar je doorgestuurd) en we checken

cyfer van 2% nog.

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IESE-BEREXNN mins 01>
Datum: vrijdag 18 sep. 2020 10:14 AM

Aon:EI)<SEXEC inv 11>IEE @minvwsnt>
Onderwerp: FW: Waarom zijn er maatregelen nodig

Hi,

Heb twee gq and A's

Ze liggen nu ook bij E&Evoor een check.

Getal van 2% in horeca (peildatum) zoeken we na....moeten namelijk al die sitreps door en dan de verhouding berekenen.

oD


